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Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Kim) 
Mødeleder (Pernille) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat 
Opfølgning fra sidst (spisning) 

 
5 min 

 

2. BYOD 

 
Oplæg ved Søren Vig, leder af Center for 
pædagogisk udvikling (CPU) ved Læring i 
Hedensted Kommune 
 

45 min 

Søren vil give os en indføring i BYOD, og bevægegrundene for den 
kommunale strategi. Han starter med et kort oplæg, og derefter er 
der tid til spørgsmål og diskussion. 
 
Læs de to vedhæftede bilag inden mødet. 
På mødet fik skolebestyrelsen præsenteret kommunens IT-strategi. 
De vedhæftede slides blev præsenteret. 
 
Skolebestyrelsen opfordrer til, at CPU udarbejder en vejledning til 
elever der medbringer ege enheder. Vejledningen kan med fordel 
indeholde opsætningsvejledning, sikkerhedsniveau, anbefalede krav 
til enheden kapacitet.  
Derudover omdøbes IT-kontrakten til en IT-låneaftale. 
 
 

3. Økonomi 
Pia orienterer 

 
 

10 min 

Pia orienterer om status på skolens økonomi inden afslutningen af 
kalenderåret 2021 
 
Skolens samlede regnskab ender i dette kalenderår med et mindre 
underskud, der dog er under 2% af den samlede regnskab. Dette er 
på et acceptabelt niveau.  
 
 
 

4. Trivselsmålingen 
Jacob orienterer 
 
 

15 min 

Jacob orienterer om skolens arbejde med dette års trivselsmåling. 
Der bliver mulighed for at stille opklarende spørgsmål. 
Afslutningsvis drøftes det, hvordan skolebestyrelsen ønsker at være 
omkring trivselsmålingen fremadrettet.  
 
Hvert forår afvikles den nationale trivselsmåling. Efterbehandlingen 
har i år været to-delt. Årgangens resultatet er blevet drøftet ved 



 

 
læringssamtaler med teamet og ledelsen. Derudover er skolens 
samlede resultat vendt i ledelsen. Resultatet fra trivselsmålingen er 
tilgængelig via skolens hjemmeside. Fremadrettet vil 
skolebestyrelsen gerne involveres i efterbehandlingen ved et møde i 
skolebestyrelsen i start efterår. 

Spisning - julefrokost 

 

5. Tørring skole, det aktive tilvalg 

 
Pernille fortæller 
 

 
25 min 

Pernille fortæller om sin egen oplevelse omkring tilflytningen og 
valget af Tørring Skole. 
Derefter drøftelse rundt om bordet 
Afslutningsvis beslutning omkring en evt. videre proces. 
 
Hvordan får vi gjort Tørring skole til den aktive tilvalg for distriktets 
børn? Det er vigtig at skolen er synlig i børnehaverne, for 
skolestartere, og på Ølholm skole, for dem der skal start efter 6. 
klasse. Formålet er, at forældrene oplever Tørring skole som det 
naturlige valg efter børnehave og Ølholm.  
Derudover en opfordring til alle om at dele de gode historier i byen, 
også. Skolen er fx mere synlig på Facebook. 
 
 

6. Tørring Skole, samarbejdet mellem 
os 
Jacob fortæller om den videre proces 
med medarbejdere og elever 

Samme proces som forældrene var igennem til forældremøderne i 
efteråret skal personalet og eleverne også igennem her i starten af 
det nye år.  
Efterfølgende skal data behandles og designes til et forståelsespapir 
af en udvalgt gruppe af forældre, ansatte og elever, med 
overskriften ”Det vi er fælles om” med forventninger til hinanden. 
Målet er at forståelsespapiret er færdig til foråret.  

7. Orientering: 
Formanden 
Ledelsen 
Elevrepræsentanter 
Medarbejderrepræsentanter 
Skolebest. Medlemmer 

10 min 

Ledelsen:  
En nyligt opgjort undersøgelse viser at 20% at timerne i folkeskolen 
læses af ikke uddannede lærere. PÅ Tørring skole kan vi ikke 
genkende dette tal. Her er det kun tilkaldevikarer, der ikke er 
uddannede lærere, og de læse ikke stå stort en antal timer.  
 
Efter jul forventes det at skolen begynder at udlevere selvtest til 
brug i hjemmet. Når vi kender praktikken omkring det og modtager 
testkit giver vi besked.  
 

8. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøder 19/1 22  
 

 
5 min 

 
 
 
 

9 Evt 
5 min 

 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Pernille Stadsholt  


